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V Nitre by mohol vzniknúť podobný akvapark ako v Galante. Myslí si to primátor Nitry Jozef
Dvonč (Smer-SD), ktorý chce z akvaparku spraviť jednu z hlavných tém svojho volebného
programu do komunálnych volieb.   
Cieľom je predĺžiť prevádzku mestského kúpaliska v parku na Sihoti z letnej na celoročnú. Pre
projekt chce Dvonč nájsť spoluinvestora v súkromnom sektore. „Tie rokovania bežia dvomi
smermi, bavili sme sa s českými kolegami, ktorí stavali akvapark v Prahe, samozrejme to bol
megaprojekt, čo asi nie je v možnostiach Nitry,“ povedal. 

Druhou možnosťou podľa neho je prispôsobiť súčasný areál kúpaliska podmienkam, v akých
funguje akvapark v Galante. Cena tohto projektu je desaťnásobne nižšia. Chýbať by tu nemali
tobogany a vodné atrakcie.    „Zrejme pôjdeme touto cestou a budeme sa snažiť využiť to, čo je
na kúpalisku vybudované,“ uviedol Dvonč s tým, že niektoré veci na kúpalisku bude podľa neho
potrebné obetovať v prospech výstavby nového zariadenia. Areál by sa mal rozšíriť smerom k
hydrocentrále, pozemky patria mestu a Biskupskému úradu v Nitre. „Potom sa budeme baviť aj
o tom, či budeme prevádzkovať cez zimu aj Mestský kúpeľ aj akvapark,“ podotkol Dvonč.    

Samospráva nie je dlhodobo spokojná so situáciou na mestskom kúpalisku. Niekoľko rokov doň
investovala, no výsledok sezóny býva stále v červených číslach. Riešením má byť celoročná
prevádzka. Pred časom dala radnica vypracovať štúdiu na geologický prieskum s cieľom zistiť,
či sa v meste nachádza termálna voda. Výsledkom bolo, že zdroje termálnej vody sú všade
naokolo, no v samotnej Nitre nie. Mesto preto bude musieť nájsť aj riešenie čo najlacnejšieho
ohrevu vody. Poslanci nedávno rozhodli, že z rozpočtu pôjde na vypracovanie štúdie
celoročného využitia kúpaliska 7 000 eur . 
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